
多功能键操作

1. 开机：关机状态，长按     3s，灯圈蓝色顺时针逐渐亮起，全部亮起后蓝
绿灯交替闪烁

2. 关机：任意状态，长按     3s，灯圈红色逆时针逐渐亮起, 全部亮起后保
持3秒熄灭

3. 播放 / 暂停：单击     

4. 

5. 

接听电话 / 结束通话：单击     

6. 

拒接电话：长按      1s 
    
切换通话MIC：双击 
    

产品简介

Type C 充电孔

下一曲/音量加

手机助手按键/
指示灯开关

蓝牙按键

环形指示灯

MIC孔

上一曲/音量减

开机/关机/播放/
暂停/接听电话/
拒接电话/结束通话

基本参数

X-Halo 165.7g

98*98*47.5mm

产品型号 产品重量

通讯距离

音乐播放时间

电池容量充电时间 1800mAh

10h

产品尺寸

无线连接 蓝牙5.0 

15m

2.5h ( 5V    1A )

Type C 充电

充电状态时，挂绳位置红灯呼吸闪烁

充电完成状态，指示灯红灯熄灭

上一曲/音量加键操作

1，下一曲: 长按      1s 

2，音量加: 单击 

3，上一曲: 长按     1s 

4，音量减: 单击 

指示灯状态

1.配对状态:蓝绿灯交替闪;  已连接状态:绿灯呼吸闪烁

2.来电状态:蓝灯快闪

3.低电状态:红色慢闪一次，每五分钟提醒一次

环形指示灯

手机助手按键操作

唤醒手机助手:
1，与手机配对连接成功后，单击     可唤醒手机助手   

注：若开机时不想要灯光效果，可在开机状态下长按     3s关闭灯光，
        再次长按     3s可开启灯光
        

蓝牙按键操作

2. 断开当前连接重新配对:在已连接/播放中的状态下，单击    ,蓝绿灯交替闪
 

1.清除配对列表: 在配对状态下,长按    三秒,灯圈绿色持续亮2秒; 清除列表后
   回到配对模式（蓝绿交替闪） 

使用说明书

使用产品前请仔细阅读本使用说明书，并请妥善保管

Multifunction button operation

1. Turn on：Press        for 3 seconds when power off. Then the blue circle light 
will gradually lights up clockwise, blue circle light and green circle light  are 
flashing alternately

Turn off：Press        for 3 seconds. Then the red circle light will gradually light 
up counterclockwise, all the red circle light will lights up for 3s

2. 

3. Play / pause : Press 

4. 

5. 

Answer call / End call : Press  

Reject call : press       for 1s  

6. Switching call MIC ：Double click
    

Assistant button operation 

Wake up mobile assistant:

Pair with the phone，press         

        

1，Next: press       for 1s 

2，Volume up: press 

3，Previous: press      for 1s 

4，Volume down: press  

Indicator status

 

 

Please read this instruction carefully before using the product and keep it properly

User Manual

Product instruction Bluetooth button operation Next / Previous / Volume operation

1. Clear the pairing list: In the pairing state, press     for 3s, and green circle light will 
    hold on for 2s; It will back to the pairing mode after clearing the list(blue circle light 
    and green circle light  are flashing alternately)

2.Disconnect the current connection and rematch: in the connected/played state, press
        , blue circle light and green circle light are flashing alternately

Note: If you don't want the lighting, you can press     for 3s. press       for 3s again 

          to turn on the circle light

MIC

Assistant button /
circle light turn on /
circle light turn off

Next / Volume up Previous / Volume down

USB Type C (charging port)

Bluetooth button

Turn on / Turn off / Play 
/ pause / Answer call /
Reject call / End call/

circle light

circle light

1. In pairing state: Blue circle light  and green circle light are flashing alternately .

    Connected state: green circle light  are flashing slowly  in working state 

X-Halo 165.7g

98*98*47.5mm

1800mAh

10hBlutooth 5.0 

15m

2.5h ( 5V    1A )

Type C USB charging

Basic parameters

Model Weight

RF Range

Music play time

Battery capacityCharging time

Size

Wireless connection

2.Caller Status: Blue circle light are flashing quickly

3.Low power state: red light flashes once ,repeats  every 5 minutes

Red circle light are only flashing on the top of the speaker when charging

Red circle light are off when charging completed.

折后封面
82mm+0.5mm

11
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XS01说明书/82x115/105g双铜纸/折页/单色双面印/中性/R3

2019-06-05 R1:初始设计

2019-09-06 R2:改开机描述

2019-09-09 R3:改关机和配对指示灯描述

511-1410-040_XS01说明书_中性_R3

设计 ： 品质审核： 批准：审核：

版本记录

文件名称：

ERP物料描述：

工艺要求

确认：

供应商名称： 环保要求：

      

RoHS          Reach 其它

物料描述：

外观     

陆肖宁

刀模尺寸     颜色      内容/丝印/镭雕      材质     电镀    喷油      产品尺寸参考中性     其它

文件抄送：IQC [X2]  文控[X1]  供应商 [X1]

模板版本：R3.0/2017

设计承认     客户承认

PROP65 PAHSAZO

XS01说明书/82x115/105g双铜纸/折页/单色双面印/中性/R3

105g双铜纸/折页/单色双面印

风琴折

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful 
interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined 
by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance
could void the user's authority to operate the equipment. 
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may
cause undesired operation.
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